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21 september jl. is bekend gemaakt dat de hoofdredacteur van RTV Amstelveen 
Jan van Galen opstapt. In de brief die u 12 september jl. aan RTVA stuurde lezen 
wij dat u een constructief gesprek heeft gehad waarin RTVA aangaf zich nu te 
willen richten op het voortzetten van het bestaande aanbod binnen de huidige 
begroting. En dat nieuwe initiatieven pas in de toekomst ontwikkeld zullen 
worden. Op Amstelveen.blog.nl is in een artikel van 22 september te lezen dat de 
heer van Galen niet wil wachten op de discussie in mei over de lokale media in 
Amstelveen.  
GroenLinks onderstreept het belang van de lokale pers voor de democratie. RTVA 
is een belangrijk onderdeel van de lokale Amstelveense pers. Het vertrek van de 
hoofdredacteur zorgt voor een zorgelijke situatie. RTVA verkeerde al in een 
moeilijke situatie. De moeilijke situatie was de aanleiding voor het uit te voeren 
media onderzoek. Niet voor niets is er in mei een discussie gepland over de lokale 
media, op basis van dit onderzoek. Het is duidelijk dat er verandering nodig is 
voor het voortbestaan van RTVA.  
Het voortzetten van het huidige aanbod met dezelfde financiële middelen was al 
lastig voor RTVA en nu de hoofdredacteur is opgestapt maken wij ons zorgen 
over het voortbestaan van RTVA. 
 
In het Amstelveens nieuwsblad van 26 september jl. is te lezen dat van Galen 
kritiek heeft op de omgang van de gemeente met RTVA. Hij zegt dat de gemeente 
geen oog toont voor taken die een publieke omroep minimaal moet vervullen. Dat 
door het gebrek aan financiële middelen er binnen RTVA als werk - leerbedrijf te 
weinig professionals zijn om leerprocessen te begeleiden.  
Wat is uw mening over deze kritiek?  
 
Had u signalen, uit het gesprek van 11 mei jl., dat de hoofdredacteur zou 
vertrekken indien de gemeente zou kiezen voor het tijdspad, zoals in de brief van 
12 september jl. uiteengezet?  
 
Gaat de gemeente in gesprek met RTVA om te overleggen over de ontstane 
situatie vanwege het vertrek van de hoofdredacteur? 
 
Verandert het opstappen van de hoofdredacteur nog iets aan het recent 
uitgezette tijdsplan?  
 
Vriendelijke groet, namens de fractie van GroenLinks, 
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